
U dijelovima Ivanca vlada izvanredno stanje...I TO ĆE POTRAJATI 

DULJE NEGO JE TREBALO
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Prije gotovo tri godine, Klub vijećnika HDZ-a u Gradskom vijeću Grada Ivanca upozoravao

je gradonačelnika te odgovorne da postoje određeni problemi u provođenju projekta 

Aglomeracije Ivanec. Priznanje odgovornih u provođenju projekta, kao i gradonačelnika 

Milorada Batinića na tematskoj sjednici u četvrtak, kako se projekt neće dovršiti u roku do 

kraja ove godine te činjenica da će nedostajati sredstava za asfaltiranje i vraćanje u 

prvobitno stanje svih prometnica, potvrda su kako je klub HDZ-a bio u pravu kada je prvi 

progovorio i upozorio Batinića na probleme.

 

Možda i najveća kritika te propust u provođenju projekta, na što su upozorili HDZ-ov 

Ljudvek Cikač i nezavisni vijećnik Nikola Sedlar, što se sve ovo vrijeme nije razgovaralo i 

komuniciralo s građanima, posebice onima čiji životi najviše trpe zbog provođenja projekta,

a njihova agonija sada će se samo još produžiti jer projekt neće biti gotov na vrijeme.

 

- Ljudi su strpljivi, ali moraju znati što se događa. Zašto je održano 140 koordinacija na 

kojima se znalo da postoje problemi, kada se nakon toga nije ništa govorilo građanima. 



Uvijek se govorilo da nema problema, a sada vidimo da ih ipak ima i to velikih. U 

dijelovima Ivanca vlada izvanredno stanje, ljudi do svojih domova dolaze kroz šume, polja,

oko bajera, upravo zbog stanja u kojima se nalaze pojedine prometnice. Žao mi je što 

gradonačelnik kad je bio na bajeru nije došao pogledati cestu prema Knapiću. Ribe nek' 

lovi tko treba, drugi dan ćete doći pokazati prstom, a vi dođite pogledati cestu punu graba  

- upozorio je Cikač.

 

Nezavisni Nikola Sedlar, ali i ostali vijećnici, ostali su neugodno iznenađeni činjenicom 

izrečenom po prvi puta u javnosti, na tematskoj sjednici u četvrtak, kako nisu predviđena 

sredstva za asfaltiranje svih prometnica i njihovo vraćanje u normalno, odnosno prvobitno 

stanje.

 

- Nevjerojatno je da se tek sada traži tko će asfaltirati određene dijelove prometnica za što 

nisu osigurana sredstva projektom i da se vrši pritisak na Županijsku upravu za ceste. 

Sada je svima jasno da se projekt neće dovršiti do kraja ove godine i želim kao vijećnik, a 

sigurno i javnost, znati tko je imenom i prezimenom odgovoran za to - istaknuo je vijećnik 

Sedlar koji do kraja sjednice nije dobio odgovor na to pitanje, kao ni vijećnica Kristina Geci

koja je izravno pitala kolika je površina za asfaltiranje za koju nisu osigurana sredstva i čija

je to odgovornost.

 

- U konačnici zaključci koji su predloženi od strane gradonačelnik Batinića i aktivnosti koje 

bi se prema tim zaključcima trebale provoditi, već su predviđeni svim ugovorima projekta 

Aglomeracija i oni su obveza izvođača radova. Kao odgovorne osobe kojima je cilj da se 

taj projekt što prije dovrši i da prestanu muke i patnje naših sugrađana, podržali smo 

zaključke. Činjenica je da će i izvođači radova, kao i svi odgovorni dionici na projektu 

zajedno s Gradom Ivancem, morati što prije ispuniti svoje obveze jer je strpljenje Ivančanki

i Ivančana pri kraju - stav je Kluba vijećnika HDZ-a i nezavisnog Nikole Sedlara.
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